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Källviks samfällighetsförening 
 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 5 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 7 
dec 2024. 
 
 
 
Närvarande: 
Tommy Larsson (TL) 
Pär Holgersson (PH) 
Bo Stenhammar (BS) 
Magnus Lindblad (ML) 
Martin Westholm (MW) 
Marie Cannervik (MC) 
Anders Erlandsson (AE) 
Marie-Louise Nordenborg (MN) 
 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av dagordningen 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
 
MN gick igenom föregående mötesprotokoll. 
 
§ 4 Ekonomi 
 
TL gick igenom ekonomin som ser fortsatt bra ut. 
 
§ 5 Rapport från Info-gruppen 
 
Styrelsen har tidigare haft ett möte med Månberget AB, en av markägarna, där 
styrelsen lagt fram ett förslag på samverkansavtal, där vi inväntar svar. 
 
Styrelsen har tidigare även haft kontakt med Västerviks Miljö & Energi gällande den 
nya lagstiftningen för avfall och förpackning. Tillsammans ska en hanterbar lösning 
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tas fram för samfälligheten, men det är framflyttat och kommer tidigast att ske till 
hösten 2025. 
 
§ 6 Rapport från GVB-gruppen 
 
Det har kommit till styrelsens kännedom att ägaren till Aleglo 1:37 önskar stycka av 3 
tomter ovanför stigdelen av Dr Cars väg (mellan Nyslätt och stora båtbryggan). 
Styrelsen har klargjort för kommunens handläggare (Markus Högäng och Sofie 
Brorson-Candia) att vi enligt anläggningsbeslut om Källviksområdet har 
förvaltningsansvar för grönområdena inom Källviks samfällighet och att vi därför ska 
tillfrågas om några inskränkningar av grönområdena planeras. 
 
Vad gäller Parkslide så fortsätter BS att utreda och håller oss uppdaterade om 
information som kommer ut. 
 
Det är mycket avverkningar av sjuka träd på gång runt om i området.  
Det har inkommit förfrågningar om avverkning av friska träd från medlemmar. När det 
gäller friska träd som ska avverkas får man komma överens med markägaren och 
bekosta avverkningen själv. 
 
Ny leverantör av snöröjning är fr o m i vinter Adam Andersson, men det kommer att 
ske på samma sätt som tidigare. 
 
§ 7 Åtgärdslistan 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades. 
 
§ 8 Övriga frågor 
 
Nästa möte hålls digitalt lördagen den 8 februari kl 09.00 – 11.00. 
 
§ 9 Mötet avslutas 
 
TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 
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